
Počty chovu oviec na Slovensku neklesajú

Do Talianska v týchto dňoch vo veľkom vyvážame jahňatá. Je to jediná kategória chovu u nás, kde
počty neklesajú. Slováci však za posledné roky jahňacinu zo svojho jedálnička vypustili. Odrádza ich
najmä cena.

Pozrite si reportáž spravodajstva RTVS o momentálnom stave a vývoze jahniat zo Slovenska od
času 30:38.

http://www.rtvs.sk/televizia/archiv/7600/61913
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